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Sedan sist 
Berätta kort om vad som har hänt sedan förra mötet, eller förmedla annan viktig 
information. 

● Exjobbsportal 
○ Har varit kaos, särkilt på MPIDe 
○ Handledare gör olika, konstigt process 
○ Bytte exjobbskoordinator vid nyår, den innan nyår gjorde inget för att 

den skulle ändå bytas ut 
○ Portalen är dålig 

■ Paint+Ide ska klaga 
● Uppdatering GUI 

○ Börjar hända saker 
■ Kanske ska byta till flutter 

○ Broberg hade skickat en screenshot på faktura av flutterböcker 
○ Kommer TAs ha tid avsatt för att lära sig flutter? 
○ Risk att olof inte gör ett jättestort försök med att byta till flutter för att 

kunna argumentera för att det var en dålig förändring 
○ Broberg har förlängt alla anställningar med 1 år till 

● Uppdatering miljön 
○ Under Workshoppen med Robin kände hon sig lite uppgiven över 

miljön eftersom hon inte kunde det 
○ Ny kursplan, har bytt ut all AI mot hållbarhet 
○ Håller på att leta vid TME för någon som kan hålla i 

hållbarhet-&miljöaspekterna 
■ Borde lägga extra arbete på att kolla igenom dessa kandidater 

för att säkerställa att det faktiskt blir bra 
● Ta upp detta vid PL-mötet 

● EDIT-I-Forum 
○ Alla PAs har nyligen fått reda på att det är de som är ansvariga för att 

säga vilka utbyten studenterna får åka på 
○ Tentaenheten blev tillfrågad om hur många lördagstentor det finns, är 

nu färre tentor på lördagar 
○ Kursenkäter från LP1 kom sent/inte alls pga gamla system lades ned 

innan det nya lades in 
○ Drama skidresa på E 

■ Burkar vara lv2, men blev lv1 där medicinteknik hade 4 
obligatoriska moment 

■ Skidresor kanske är på väg bort… 
● UU 

○ Relationen till PA 
■ Vi har ganska najs:) 



■ Kemi och kfkb verkar inte ha så bra pga ny PA 
● Bra att be PA göra ordentlig överlämning ifall det händer 

○ M har många 1or i studienämnden 
○ Kev är institutionsrådrepresentant tydligen 
○ Studenter fick inte information om när omfördelningen av 

kandidatarbete faktiskt var klar (men de skrev deadline 12/1) 
○ Drake sa att de skulle börja med nytt schema som var simulerade 

● Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Kommande vecka 
Vad händer framöver? Fetstilta har egen mötespunkt. 

● Möte med sexIT 
○ Saxen kan gå på mötet 
○ Vill hitta datum 
○ Informera om att det är sexIT som är ansvariga för själva sittningen 

■ De planerar mat (kontakta catering) 
■ De hittar datum 
■ De bokar KG 
■ Fråga sexIT om efterfest 
■ Vi hjälper till att förbereda mat och städa 
■ Vi betalar 
■ Vi löser nomineringar 
■ Vi löser prisutdelning 

● LaTeX workshop 🤩 
○ kalippo är sen 
○ Knyttet och Watt handlar 

● KV DAT670 
○ Watt går på den (Chih-Hong yippie) 
○ Finns anteckningar från kursrepsmötet 
○  Klassrep - Grundprogrammet LP2

● KV EDA433 
○ Lori 

https://docs.google.com/document/d/1Uq5SadUAb_aQcJ9dqkxHunab4HkJkOWjtkXJMbqDWk8/edit?tab=t.0


Dagordning 
Kev på besök 
Kev från styrIT besöker vårt möte 

● Långsiktigt undersökning om IT-programmet, samla in åsikter från så många 
externa parter som möjligt, företag och andra högskolor framförallt 

● Kontaka alumner från IT-prgorammet, vad var mest användabart, hur har 
programmet hjälpt det du jobbar med 

● Kev vill inte kriga med oss 
● Frågor 

○ Vad förväntas Kev göra respektive snIT 
■ Kev har inga förväntningar på oss av hur vi ska göra 
■ Men samarbetar gärna 

● t.ex gå igenom åsikter som samlats och utvärdera 
■ Om styrIT/Kev undrar nåt så finns vi alltid här att fråga 
■ Högskolan berättar ofta inte saker till alla som berörs, därav bra 

med samarbete 
■ PL pratar en del om utbildningen med styrIT 

○ Vore najs att få veta allt som händer 
■ styrITs PL-möten har inte handlat jättemycket om studier 

● Mest om DAT670 och miljön 
■ Vi kan dela anteckningar 
■ Säg till PL att om de säger nåt till styrIT så stannar det där så om 

man vill säga till båda så behöver man säga till båda 
● snIT borde ha fler möten med PL 

■ Kev tar anteckningar från PL-möten om det handlar om 
utbildning så delar vi våra anteckningar också 

● Det behövs nog lite mer utbyte på IT för att få kontakt med andra högskolor 
○ Värt att ta med till nästa styrIT 
○ Kanske kan gå med på det data är med på 

Kursvalsmingel 
Vill vi hålla kursvalsmingel denna läsperioden? 

● Samarra med cloudlords i lindholmen 
○ Eller inte lol 

● Struntar i fika men skickar ut reminder av kurser 
○ Skickar imorgon 

■ Knyttet löser 



Övrigt 
Sidospår som dykt upp under mötets gång. 

● Klassrep LV 5 
○ Yoggi och kalippo arrar 
○ Yoggi fixar mat 

Mötet avslutas 13:00 
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